
کیلیان امباپه پس از مدت ها سکوتش را 
شکسته و در مصاحبه ای مفصل درباره 
روزهای ســختش در این فصل صحبت 

کرده است.
به گزارش »ورزش سه«، کیلیان امباپه سکوت 
خود را شکسته اســت. این بازیکن فرانسوی 
در مصاحبه ای با برنامه کلیک از کانال پلاس 
فرانســه، برای اولین بار از زمان پیوســتنش 
به رئال مادرید در ماه ژوئن امســال، صحبت 
کــرد. از زمان ورودش به ایــن تیم به عنوان 
یک »ســتاره«، این مهاجم هنوز نتوانســته 
است ســطحی را که در پاریس و با تیم ملی 
فرانسه نشان داده بود، به نمایش بگذارد، که 
این موضوع باعث شده بارانی از انتقادات بر او 
ببارد. علاوه بر این، چند موضوع داغ دیگر نیز 
بــر روی میز قرار دارد، از جمله عدم دعوتش 
به تیم ملی فرانسه در دو بازی اخیر و سفرش 
به استکهلم در طول یکی از این دوره ها. حالا 
امباپــه تصمیم گرفته صحبت کنــد. امباپه 
در مــورد وضعیــت حرفه ای خــود صحبت 
کرد و اظهار داشــت که زمان آن رسیده که 
احساســاتش را بیان کند: »هر روز چیزهایی 
می گویند در حالی که من با کســی صحبت 
نکــرده ام. در یک لحظه باید حرف بزنی، باید 

کاری کنی که مردم تو را درک کنند.«
یک مرحله جدید برای امباپه

بســیار خوشــحالم. یک مرحلــه جدید در 
زندگی ام شروع می شــود. اولین تجربه ام در 
خارج از کشــور. دارم یک کشور فوق العاده را 
کشف می کنم، با مردمی مهمان نواز. این یک 
کشــور عالی اســت. یک محیط جدید، یک 
باشــگاه جدید، یک آب وهوای جدید، و یک 
زمینه جدید را کشف می کنید. حواس تان را 

جمع می کنید. من اینجا موفق خواهم شد.

درباره انتقادات
مرا به عنــوان یک فرد بســیار بالغ توصیف 
کرده اند. گاهــی اوقات پیام هــا بدون حرف 
زدن ارسال می شــوند. گاهی اوقات پیام ها را 
به رغم میل باطنی ام ارسال می کنم. مردم ما 
را به عنوان ربات می بینند اما در حقیقت، ما 
انســان هایی مثل دیگران هستیم. مردم از ما 
انتقاد می کنند و از ما تمجید می کنند. عادی 

است.
انتقادات در تلویزیون فرانسه؟

اینجا هیچ تماســی با تلویزیون فرانسه ندارم. 
آن را نمی بینم. بیشــتر دوستان و خانواده ام 
هستند که آن را می بینند و به من می گویند. 
خیلی مشتاق بودم چیزی را اینجا کشف کنم. 
به چیزی ناشناخته )کشور اسپانیا( پا گذاشتم، 
هرچند که زبان این کشور را صحبت می کردم. 
باید درباره فرهنگ یــاد بگیری. هنگام ورود 
خیلی تاکید داشتم که خودم را تطبیق دهم.

آیا امباپه عاشق است؟
می توان همه چیز داشــت، باید تطبیق پیدا 
کرد. نمی توانم اینجا بیایم و خودم را ناراحت 
کنم. باید همه چیــز را در زندگی ات تنظیم 
کنی تا آرامش داشــته باشی. یک سال و نیم 
پیش با لئون مارچاند و خانواده اش آشنا شدم 
و بــه او گفتم که به او حســادت می کنم. او 
تاریخ را ساخته است. به مادرم، پدرم، برادرم 
و نزدیکانم بارها گفته ام دوستشان دارم. قبلًا 

عاشق بوده ام و امیدوارم دوباره عاشق شوم.
انتظارات از شما؟

از زمانــی که ۱۴ ســاله بــودم، همه به من 
می گفتنــد که بزرگ خواهم شــد. اما وقتی 
بــزرگ هســتید، گاهی احســاس کوچکی 
می کنید. هــواداران فوتبال بســیار بی ثبات 

هستند.

تیم ملی فرانسه؟
تیم ملی فرانسه همیشه بالاترین سطح فوتبال 
بوده است. عشق من به تیم ملی فرانسه تغییر 
نکرده است. بله، دلم برای آن تنگ شده است، 
چون مدت زیادی اســت که آنجا نبوده ام. در 
ســپتامبر از مربی خواســتم که نروم. تازه به 
مادرید رســیده ام. تعطیلات خیلی کوتاهی 

داشتم. 
مربی اصرار کرد کــه بیایم. در اکتبر مصدوم 
شــدم. من در این بحث ها نبودم، آن ها بین 
کارکنان صحبت می کردند. مربی به من گفت 
که بهتر است مرا دعوت نکند. او رئیس است. 
می خواســتم بروم، امــا نمی توانم بگویم چرا 

دعوت نشدم.
تقویم فشرده؟

من یک دیدگاه متفاوت دارم. اگر می خواهید 
ما بازی کنیم، بازی خواهیم کرد. اما ما فضایی 
برای بازیابی نداریم. به ما زمان بدهید تا بازیابی 
کنیم. در NBA، آنها چهار ماه اســتراحت 
دارنــد. ما پانــزده روز می رویم و از هفته بعد 
شروع به بازی می کنیم، این استراحت نیست.

حقوق بازیکنان؟
وقتی لیســت ورزشکاران با بالاترین درآمد را 
می بینم، ورزش های دیگر هــم وجود دارند. 
درســت اســت که ما پول زیادی به دســت 
می آوریــم. نمی گویم کــه نمی خواهیم بازی 

کنیم، اما استراحت هم می خواهیم.
یورو 2024؟

در یــورو بینــی ام شکســت. خســته بودم. 
می خواســتم بمانم چون همــه توانم را برای 
تیم ملی فرانسه می دهم، اما خسته کننده بود. 
بلافاصله به تعطیلات رفتم. وقت کمی داشتم 
چــون معارفه ام در مادرید نزدیک بود. بعد به 

تعطیلات رفتم.

رئال مادرید؟
همیشه رویای رئال مادرید را داشتم. نمی دانم 
چه زمانی و چگونه، اما می دانســتم که اینجا 
بــازی خواهم کرد. روز قبــل از معارفه، یک 
جلســه ســه ســاعته توجیهی برگزار شد و 
باید بــرای مادرم و پــدرم ترجمه می کردم. 
خســته کننده بود. روز بعد، اولین تماسم را با 
بچه ها داشــتم، با مربی آشنا شدم. سپس به 
برنابئو رفتیم، زیــدان آنجا بود و مردم از من 

مثل یک پادشاه استقبال کردند.
رابطه با پاری سن ژرمن؟

همیشه با پاری سن ژرمن پیوند داشته ام. این 
رابطه ای است که از بین نمی رود. من داستانم 
را در پاریس نوشــتم، رکوردها را شکستم و 
عناوین را به دست آوردم، اما حالا در بهترین 

باشگاه جهان هستم.
افسردگی؟

لحظاتی داشتم که خســته بودم، اما افسرده 
نبودم. افرادی هســتند که بسیار افسرده اند، 
بایــد به آن هــا کمک کنیــم. در یک لحظه 
احساس خستگی کردم. ناکامی های ورزشی 

داشتم. حرف زدن آسان است، رایگان است.
شروع ضعیف؟

ما اینجا هستیم. بهترین شروع فصل نیست، 
امــا برای جام هایی که اهمیــت دارند، آماده 
می شویم. ما قبلًا سوپرجام اروپا را برده ایم. به 
سطحی که انتظار داشتیم نرسیده ایم، اما در 
رئال منتظر نیمه دوم فصل خواهیم بود، آنجا 

می توانیم قضاوت شویم.
شایعات؟

اگر یک ستاره باشید، مردم درباره شما صحبت 
می کنند. همین دلیل امروز صحبت می کنم تا 
شــایعه ای نباشــد. هر روز چیزی می گویند، 
هرچند که هیچ مصاحبه ای نکرده ام. صحبت 

نمی کنم. 
فکر می کنم به این دلیل است که باید به هر 

قیمتی درباره کیلیان صحبت کنند.
فینال جام جهانی و درخشش مسی؟

خیلی عصبانی بودم، اما به او احترام می گذاری 
چون او مسی است. یخ بین ما با خندیدنمان در 
کنار هم شکست. ما یک نبرد بزرگ داشتیم. 
از فینال خاطراتی ساختیم. فکر می کنم این 
فینال ما را به هم نزدیک تر کرد. مســی همه 
چیز را به خوبی انجام می دهد. شما می توانید 
همه چیز را از چنین پســری یاد بگیرید. من 
پیش او می رفتم و از او می پرســیدم: »چطور 
این کار را می کنــی؟ چگونه این کار را انجام 

می دهی؟«
ذهنیت برنده؟

همیشــه چیز بعدی را می خواهم. اگر دوباره 
تمام جام هایی را که برده ام ببرم عالی اســت. 
باید ثابت کنی که یک برنده هستی و همیشه 

می توانی برنده شوی.

در بهترین باشگاه جهان موفق خواهم شد

سکوت امباپه شکست: وقتش شده صحبت کنم
معادلات قهرمانی لالیگا عوض شد!

تپش قلب بارسلونا این روزها مضاعف شده و تمام پیش بینی های اولیه در چشم 
به هم زدنی باطل شد. به گزارش »ورزش سه«، تساوی بارسا مقابل بتیس در 
وقت های اضافه تیم را کاملًا ناامید و افســرده کرده است. این وضعیت روحی 
بد بازیکنان بارســا پس از پیروزی رئال مادرید در خیرونا و برتری اتلتیکو برابر 
سویا با یک بازگشت عظیم، تشدید هم شده است. بارسا بعد از دو برتری چهار 
گله متوالی برابر بایرن و رئال آن هم در برنابئو به نظر می رسید در اکتبر لالیگا 
را برده است. فرم بارسلونا و سبک بازی جذب و کشنده این تیم باعث می شد 
کارشناســان هیچ شانسی برای رئال و اتلتیکو قائل نشوند ولی در نوامبر سیاه 
بارســا تمام دستاوردهای ابتدای فصل را از دســت داده و فلیک و تیمش در 
بدترین روزهای فصل خود قرار دارند. جالب اینجاســت که نتایجی که پروژه 
هانسی فلیک را بیشتر تحت تأثیر قرار داده اند، شکست نبوده اند، بلکه تساوی 
بوده اند. اولین باری که مربی آلمانی به طور علنی عصبانیت خود را نشان داد، 
پــس از هدر دادن برتــری ۲-۰ در ویگو بود، زمانی که تیــم همه چیز را در 
مشــتش داشت تا پیروز شــود. در پنج دقیقه فاجعه بار و پس از اخراج مارک 
کاسادو، سلتا نتیجه را برابر کرد و مربی آلمانی با حیرت به اوضاع نگاه می کرد. 
آن روز، فلیــک به بازیکنانش تذکر داد و یک روز هم صبر نکرد، بلکه این کار 
را در همان رختکن در بالاییدوس انجام داد. مربی آلمانی آنقدر از شاگردانش 
عصبانی بود که بدون هیچ محدودیتی به آنها تاخت. گفته می شود که سخنرانی 
تند فلیک از آن دسته تذکرهایی بود که به سختی فراموش می شود و بسیاری 
از بازیکنان به خوبی آن را به خاطر سپردند. با این حال، پانزده روز پس از بازی 
با ســلتا، تیم همان اشتباهات ویگو را تکرار کرد، اکنون با این تفاوت که حتی 
بهانه ای برای بازی با تعداد بازیکن کمتر نداشتند. البته، فلیک مجبور شد بخش 
زیادی از بازی را از روی ســکوها تماشا کند زیرا اخراج شده بود. مربی آلمانی 
از آنچه در زمین دید اصلًا راضی نبود و دوباره به شاگردانش تذکر داد و تأکید 
کرد که وضعیت شــروع به »نگران کننده« شدن کرده است. گفته می شود که 
این تذکر به اندازه روز توقف برابر سلتا شدید نبود، اما عصبانیت فلیک مشهود 
بود. چهره ای جدی، کلمات سخت و قاطع و پیامی بسیار واضح به رختکن: »یا 
با صد درصد توان بــازی می کنیم یا بازی ها را نمی بریم«. یک بار دیگر، تذکر 
مربــی به رختکن، اما با لحنی ملایم تر از ویگو. دلیل؟ طبق ادعای آاس، فلیک 
بازیکنانش را آنقدر تحت تأثیر و ناامید دید که نمی خواست بیشتر زخمشان را 
 عمیق کند و گوشزد کردن اشتباهات تیم و حتی تشویق بازیکنان برای بهبود 

وضعیت بسنده کرد. 

خارجی

امضا بزرگترین قرارداد تاریخ ورزش دنیا 

خوان ســوتو، بازیکن دومنیکنی، با قراردادی نجومی و به مدت ۱۵ ســال به 
تیم بیسبال متس نیویورک پیوست. به گزارش »ورزش سه«، این بزرگ ترین 
قرارداد در تاریخ ورزش محســوب می شود. قرارداد سوتو بالاتر از قرارداد ۷۰۰ 
میلیون دلاری به مدت ۱۰ سال است که سال گذشته توسط شوهای اوهتانی 
ژاپنی با تیم بیســبال داجرز لس آنجلس امضا شد و رکورد جدید دستمزد در 
دنیای ورزش را به ثبت رســاند. سوتو فصل گذشته برای تیم یانکیز نیویورک 
بازی کرد و اکنون ســتاره تیم دیگر شــهر نیویورک، یعنی متس، خواهد بود. 
طبق گزارش شــبکه ESPN، قرارداد سوتو شامل پرداخت های معوقه مانند 
قرارداد اوهتانی نیست و دارای بندهایی است که می تواند ارزش آن را به بیش 
از ۸۰۰ میلیون دلار برساند. همچنین، او گزینه فسخ قرارداد پس از ۵ سال را 
دارد. تیم یانکیز تلاش کرد تا خوان سوتو را با قراردادی به ارزش ۷۶۰ میلیون 
دلار و به مدت ۱۶ سال نگه دارد. یانکیز نیز تمام تلاش خود را برای حفظ این 
بازیکن پرطرفدار در بازار آزاد لیگ برتر بیسبال انجام داد و طبق اطلاعات سایت 
»MLB.com«، به او پیشنهاد ۷۶۰ میلیون دلار به مدت ۱۶ سال دادند، اما 
در این رقابت به متس باختند. سوتو در سری جهانی برای یانکیز بازی کرد و در 
آنجا مقابل تیم داجرز اوهتانی شکست خورد. اکنون او به تیم متس می پیوندد 
که در آن فرانسیســکو لیندور پورتوریکویی نیز حضور دارد و فصل گذشته در 

فینال لیگ ملی مقابل داجرز شکست خوردند.

ویژه

رد شکایت میلیاردی 
سید مهدی رحمتی

کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال، شکایت مهدی رحمتی از 
فولاد را رد کرد. به گزارش خبرآنلاین؛ در روزهایی که باشگاه 
فولاد به دنبال انتخاب سرمربی جدید خود بود، مذاکراتی با 
مهدی رحمتی صورت گرفت تا او به عنوان جانشین خوان 
ایگناسیو مارتینز انتخاب شود. طرفین حتی به توافقاتی نیز 
دســت پیدا کردند اما فشار هواداران فولاد و مخالفت آنها با 
انتخاب رحمتی، منجر به منتفی شــدن حضور او در اهواز 
شد. در شرایطی که رحمتی حتی برگه قرارداد خودش را نیز 
امضا کرده بود اما حملات و انتقادها به انتخاب این مربی به 
حدی سنگین بود که مدیریت فولاد عطای کار با رحمتی را 
به لقایش بخشید و ضمن عذرخواهی از او، سکان هدایت تیم 
را موقتا به احمد آل نعمه سپرد و کمی بعد هم عبدالله ویسی 
رابه عنوان ســرمربی رسمی اعلام کرد. با این حال، رحمتی 
نســبت به اتفاقات رخ داده معترض بود و با طرح شکایتی، 
خواســتار دریافت غرامت از باشــگاه فولاد شد. در برخی از 
خبرها آمده بود که ســرمربی فعلی هوادار خواستار دریافت 
ســیزده میلیارد تومان بوده و در برخی اخبار دیگر نیز ذکر 
شــده بود که رحمتی قرار بوده ۶ میلیارد به ازای نیم فصل 
دوم فصل قبل و ۱۵ میلیارد برای فصل کنونی دریافت کند. 
حالا نیز کمیته وضعیت رأی خود درخصوص این پرونده را 
به شرح زیر صادر و شکایت سرمربی هوادار را نپذیرفته است 
تا فولادی ها از پرداخت مبلغ ســنگینی فرار کنند. در این 
حکم آمده اســت: با توجه به شکایت سیدمهدی رحمتی از 
باشگاه فولاد، کمیته وضعیت نسبت به دعوی خواهان قرار 

رد صادر کرد.

شرط بازی کردن مسعود جمعه 
مقابل مس

مســئول نقل و انتقالات سازمان لیگ برتر می گوید خرید 
جدید استقلال اگر امروز قراردادش ثبت می شود، می تواند 
بــرای آبی ها در بازی با مس کرمــان در جام حذفی بازی 
کند. به گزارش خبرآنلاین؛ پس از پیوستن مسعود جمعه به 
استقلال، گمانه زنی های زیادی درخصوص حضور یا غیب 
او در بازی مقابل مس کرمان مطرح شد. در همین خصوص 
با مسئول نقل و انتقالات سازمان لیگ تماس گرفتیم. فرشید 
طاهری در این باره به خبرورزشــی گفت: واقعیت این است 
که هنوز قرارداد مســعود جمعه با اســتقلال ثبت نشده و 
باشگاه برای ثبت قرارداد مهاجم جدیدش اقدام نکرده است. 
او در پاســخ به این سوال که آیا جمعه می تواند در بازی با 
مس کرمان در جام حذفی برای اســتقلال بازی کند یا نه: 
قانون می گوید هر بازیکن ۴۸ ساعت بعد از ثبت قرارداد می 
تواند برای تیمش بازی کند. بنابراین اگر استقلال امروز اقدام 
به ثبت قرارداد مسعود جمعه کند، این بازیکن می تواند در 
جام حذفی برای استقلال بازی کند و کارت بازی اش صادر 
می شــود. مسعود جمعه مدتی است با استقلال تمرین می 
کند و در صورت ثبت قرارداد بعید نیست او در بازی با مس 

کرمان دقایقی فرصت بازی پیدا کند.

اعلام برنامه تیم ملی فوتبال

برنامه تیم ملی فوتبال کشورمان پس از مسجل شدن صعود 
این تیم به جام جهانی ۲۰۲۶ اعلام شد. به گزارش خبرآنلاین؛ 
به نقل از سایت فدراسیون فوتبال، تیم ملی فوتبال کشورمان 
پس از صعود به جام جهانی ۲۰۲۶، در ماه ســپتامبر ۲۰۲۵ 
)شــهریور ۱۴۰۴( در مسابقات کافا شرکت می کند و در ماه 
اکتبر )مهــر ۱۴۰۴( در یک دیدار دوســتانه به مصاف تیم 
روســیه می رود. براساس این گزارش، تیم ملی فوتبال ایران 
قهرمان نخســتین دوره تورنمنت کافا ۲۰۲3 شده بود. تیم 
ملی فوتبال کشورمان در حال حاضر با ۱۶ امتیاز صدرنشین 

گروه  A مرحله سوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ است.

اعلام شرط بازگشت میزبانی به ایران 

طبق شنیده ها یکی از شروط بازگرداندن میزبانی به تیم های 
ایرانی آماده ســازی ورزشــگاه آزادی تا زمان جلسه اواسط 
دی ماه اســت. به این ترتیب مسئولان فدراسیون فوتبال و 
شــخص وزیر ورزش اگر می خواهنــد در فرصت باقی مانده 
میزبانی مسابقات را پس بگیرند باید هرچه سریع تر ورزشگاه 

آزادی را آماده بهره برداری کنند.
به گزارش خبرآنلاین؛ با توجه به اینکه تا اواخر بهمن تقریباً 
هیچ یک از تیم های ایرانی میزبانی در لیگ نخبگان و آسیای 
دو ندارند، فرصت کافی برای آماده ســازی ورزشگاه آزادی 

داشته و می توانند میزبانی را پس بگیرند.
طبق آخرین شــنیده ها ورزشــگاه آزادی تا بهمن ماه آماده 

بهره برداری خواهد شد. 

فوتبال
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پاداش وزنه برداران مدال آور در در مسابقات قهرمانی 
جهان 2024 بحرین مشخص شد.

به گزارش ایســنا، تیم ملی وزنه برداری ایران برای حضور در 
مســابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۴ در بحرین به ســر می برد. 
فدراســیون پــاداش مدال آوران را مشــخص کرد. ســجاد 
انوشیروانی، پس از جلســه با نواب نصیرشلال سرمربی تیم 
ملی، میزان پاداش ملی پوشــان در مسابقات جهانی بحرین 
را تعیین و در جلســه ای حضوری به آن ها اعلام کرد. بر این 
اساس کسب مدال طلای مجموع معادل یک خودروی پرشیا 
و کســب مدال نقره مجموع معادل یــک خودروی کوییک 
جایزه خواهد داشت و برای وزنه برداری که مدال برنز مجموع 

دریافــت کند هم پاداش ۲۰۰ میلیون تومانی در نظر گرفته 
شده است. همچنین فدراسیون وزنه برداری به نفراتی که در 
مسابقات جهانی بحرین صاحب تک مدال یکضرب یا دوضرب 
شــوند نیز به ازای طلا، نقره و برنز جوایز ۲۰۰، ۱۵۰ و ۱۰۰ 
میلیون تومانی  پیش بینی کرده اســت، ضمن اینکه کسانی 
که موفق به شکستن رکوردهای جهان شوند هم پاداش ویژه 
دریافت می کنند. مسابقات جهانی ۲۰۲۴ بحرین از جمعه در 
منامه آغاز شده و رضا باغی به عنوان نخستین نماینده ایران 

امروز به روی تخته می رود.

پرشیا و کوییک پاداش وزنه برداران مدال آور

شناخت سریع کارترون از ویژگی ستاره  ها اینزاگی هنوز به ستاره ایرانی امیدوار است
پاتریس کارتــرون در بازی با 
مس رفسنجان از تاکتیک های 
خاصی استفاده کرد و به خوبی 

جواب گرفت.
به گزارش »ورزش سه«، عملکرد 
هجومی ســپاهان در بازی مقابل 
مس رفســنجان یک اتفاق و روز 
خوب فوتبالی برای طلایی پوشان 
نبــود و پاتریــس کارتــرون بــا 

بهره گیــری صحیح از توانایی های بازیکنانش شــرایطی ایجاد کرد تا ۱۱ بازیکن این تیم در 
بهترین شــرایط فنی و آن چیزی که در سبک فوتبال شان است قرار بگیرند. کارترون با نگه 
داشتن حســین گودرزی )که قابلیت دفاعی دارد( صالح حردانی )که قابلیت هجومی دارد( 
با آزادی عمل بیشــتری به سمت دروازه مس رفسنجان حرکت می کرد و زوج خوبی همراه 
با محمدمهدی محبی در ســمت راست تشکیل داده بودند، با این اتفاق سپاهان رسما علی 
شجاعی مهره هجومی تیم مس رفسنجان را عقب نگه داشته بود و حسن جعفری مهره دفاعی 
این تیم با توجه به اینکه حسین گودرزی به حملات اضافه نمی شد عملا نیمی از کارایی خود 

را از دست داده بود!
فعال کردن تاکتیک Third-man با نقش آفرینی رضا شکاری

یکی دیگر از کارهایی که کارترون در این مسابقه انجام داده بود حضور رضا شکاری یک پست 
جلوتر از کریمی و انزونزی بود، دو هافبک دفاعی سپاهان که پاس های کوتاه و بلند بی نقصی 
انجام می دهند در این بازی بیشــتر در کارهای ترکیبی حضور پیدا می کردند و پاس های با 
ریســک بالا ارسال نمی کردند، رضا شــکاری در بسیاری از صحنه ها بازیکنی بود که توپ را 
دریافت می کرد و شکاف عمیق بین دفاع مس رفسنجان را هدف قرار می داد، او با جای گیری 
کردن در فضای خالی که بین هافبک های دفاعی مس ایجاد می شد آنها را از جریان مسابقه 

خارج می کرد و در یک سوم دفاعی حریف بازیسازی را انجام می داد.
لیموچی-محبی زمین بازی را بزرگ کردند

سپاهان در این بازی ۴ بازیکن را چسبیده به خط کناری قرار داده بود، صالح حردانی، حسین 
گودرزی و به ویژه مهدی لیموچی و محمدمهدی محبی بازیکنانی بودند که نزدیک به خط 
کناری زمین حضور داشتند و وینگرهای این تیم روی خط آفساید قرار می گرفتند تا از سرعت 
بالای خود استفاده کنند و عمق خط دفاعی مس را هدف قرار دهند که بارها این اتفاق افتاد 
و موقعیت های تک به تک یا چند به تک برای سپاهان خلق شد که اگر درخشش حامد لک 
نبود نتیجه پرگل تری اتفاق می افتاد. کارترون با این تصمیم دو بازیکن ســرعتی و تکنیکی 
خود را از مناطق تراکم مدافعان حریف خارج کرد و در موقعیت یک در مقابل یک قرار داد و 
مس رفسنجان برای پوشش فضاهای خالی کناری مجبور بود تا از وینگرهایش در کار دفاعی 
اســتفاده کند که عملا فشار را از روی خط دفاعی سپاهان برداشته بود، همچنین باز شدن 
زمین و استفاده از حداکثر فضای موجود در این مسابقه، شرایط مناسب تری برای سه هافبک 

میانی سپاهان ایجاد کرده بود تا در فضای بیشتری توپ را در اختیار داشته باشند.
نوک پیکان خط حمله و ویژگی های خاص

وضعیت نوک پیکان خط حمله این تیم هم نامشــخص خواهد بود، مهاجم هدف این تیم با 
ســبکی که کارترون به کار گرفته بود باید قدرت بازی بدون توپ و فضاسازی، استارت های 
سریع و همچنین قدرت انتقال توپ بالایی داشته باشد که البته کامارا، رضایی و آقایی پور هر 
سه توانایی کافی برای انجام این کار را خواهند داشت، کارترون در این پست هم دغدغه های 

شیرینی خواهد داشت!

گاتزتا دلو اســپورت در مقاله 
امروز خود حضور مهدی طارمی 
برابر لورکوزن را قطعی دانست 
ولی به او هشــداری جدی هم 

داد.
به گزارش »ورزش ســه«، مهدی 
طارمی، مهاجمی که در ماه جولای 
به اینتر پیوســت، تاکنون تنها از 
روی نقطــه پنالتی مقابل ســتاره 

سرخ گلزنی کرده است. اما برای اینزاگی، او در اروپا بازیکنی کلیدی است و اغب به میدان 
می رود.

شروع فصل مهدی طارمی در ۹۰ دقیقه خلاصه می شود، همان دقایقی که در بازی مقابل 
ستاره سرخ در لیگ قهرمانان به خوبی بازی کرد: ۱ گل، ۲ پاس گل و چندین حرکت عالی. 

اما یک مشکل وجود دارد، زیرا به جز بازی آسان مقابل صرب ها، آمار طارمی صفر است.
ســتاره ایرانی همچنان مورد اعتماد اینزاگی قرار دارد اما او در نبردی نابرابر با دو ســتاره 
فوتبــال جهان، لائوتارو مارتینز و تورام شــانس زیادی برای حضور در بازی های ســری آ 

نداشته است.
مهاجم سابق پورتو که رســماً در جولای به نراتزوری پیوست، در پیش فصل بسیار خوب 
ظاهر شــد، به طوری که تصور می شــد می تواند بیش از یک جایگزین ساده برای ترکیب 
اصلی باشــد: پاس گل به دارمیان در هفته دوم سری آ مقابل لچه، سپس دقایق کمی در 
لیگ و یک بازی عالی و فداکارانه در اتحاد مقابل منچستر سیتی در اولین بازی اروپایی. و 
جایزه بهترین بازیکن میدان در مقابل ستاره سرخ حدود دوازده روز بعد. به نظر می رسید 

که مسیر مهدی صعودی است، اما در ادامه راه بیشتر به سمت پایین چرخید.
مهدی در آخرین تمرین اینتر، سرحال و همچنان با روحیه. او می داند که در لورکوزن بازی 

خواهد کرد و با این روحیه بالا همه انتظار درخشش از او دارند.
اکنون مشــخص است که اینتر می تواند در انتخاب های خود تنوع زیادی داشته باشد. در 
خط حمله به ویژه لائوتارو، تورام، طارمی، آرناتوویچ و کوریا حضور دارند. پنج نفر برای دو 
پست. و اینزاگی در ۱۴ هفته اول لیگ و ۵ بازی لیگ قهرمانان پیام های روشنی فرستاده 

است: همه بازی می کنند و در تیم به همه نیاز دارد.
بین ســری آ ایتالیا و لیگ قهرمانان اروپا، اما انتخاب های مربی جهت مشخصی داشته اند. 

برخی بازیکنان بیشتر در لیگ قهرمانان بازی می کنند و برخی دیگر در سری آ.
در این زمینه، تناوب بیشتر مربوط به تورام و طارمی است: ستاره فرانسوی بهترین گلزن 
اینتر در ســری آ اســت و مهاجم ایرانی در اروپا در هر پنج بازی به میدان رفته و بازیکنی 
ثابت و غیرقابل جایگزین است. اما با وجود دقایق زیادی که در لیگ قهرمانان بازی کرده 
و تــلاش فراوان در مقابــل دروازه، او تنها یک گل از روی نقطه پنالتی زده، یک پنالتی از 

آرسنال گرفته و با فرصت های کم، و درخششی اندک.
بله، مهــدی تلاش می کند، مبارزه می کند، و اغلب به عقــب می آید تا توپ ها را در خط 
میانی بگیرد و بعضا در دفاع مشــارکت کند، اما در منطقه گل به ندرت حس تیزبینی که 
در ســال های حضورش در پورتو نشــان داده بود را دارد. آمارها نیز این را تأیید می کنند. 
اما اینزاگی حتی در لورکوزن هم از ســتاره ایرانی خود دست نمی کشد. در یک ترکیب با 
احتمال تغییرات زیاد، تنها قطعیت را می توان حضور طارمی دانســت که مقابل تیم ژابی 
آلونسو تعداد بازی های چمپیونزلیگی اش برای اینتر ۶ از ۶ خواهد شد اما او باید یک چیز 

را بداند، دیگر زمان گلزنی فرا رسیده و مهدی باید ضربه نهایی را بزند.

اقدام سوال برانگیز فدراسیون فوتبال

با وجــود این که پــس از فروکش کــردن همه گیری کرونــا مجامع عمومی 
فدراسیون های ورزشی به صورت حضوری برگزار می شود اما فدراسیون فوتبال 
در اقدامی عجیب تصمیم دارد مجمع عمومی هفته آینده اش را به صورت آنلاین 
برگزار کند. در این مجمع قرار اســت صورت های مالی فدراسیون فوتبال مورد 
بررسی قرار بگیرد. به گزارش ایسنا، در ماه های اخیر مجامع انتخاباتی و عمومی 
هیات های استانی فدراسیون فوتبال در حال برگزاری است و مهدی تاج و روسای 
دیگر این فدراسیون درگیر سفر به استان های مختلف برای حضور در این مجامع 
هستند. البته مهم ترین مجمع امسال که احتمالا تکلیف زمان انتخابات فدراسیون 
فوتبال را هم مشخص می کند، مجمع عمومی این فدراسیون در یکشنبه هفته 
آینده )۲۵ آذر( خواهد بود. البته در مجمع عمومی هفته آینده فدراسیون فوتبال 
قرار است صورت های مالی هم مورد بررسی قرار بگیرد تا اهمیت مجمع پیشرو 
دوچندان شود با این حال در اقدامی سوال برانگیز از سوی فدراسیون فوتبال، این 
مجمع عمومی به صورت آنلاین برگزار خواهد شد. تصمیم فدراسیون فوتبال در 
برگــزاری این مجمع مهم به صورت آنلاین از این جهت بحث برانگیز اســت که 
بررســی صورت های مالی از اهمیت بالایی برخوردار اســت و برگزاری حضوری 
مجمع به شــفافیت بیش تر آن کمک مضاعفی می کرد چرا که اعضای مجمع و 
حتی اصحاب رسانه دسترسی آسان تری برای پرسش درباره این صورت های مالی 
خواهند داشــت. علاوه بر این، برگزاری آنلاین مجامع در اوج دوران همه گیری 
کرونا مرسوم بود و پس از آن مجامع فدراسیون ها به صورت حضوری برگزار شد؛ 
همان طور که امســال تمامی مجامع عمومی فدراسیون های ورزشی به صورت 

حضوری برگزار شده است. 

رویداد


